

ARTICLE 12

TAXES

Les taxes applicables aux radiotélégrammes et les divers cas dans lesquels ceux-ci bénéficient de la franchise radioélectrique sont établis conformément aux dispositions des Règlements annexés à la présente Convention.

ARTICLE 13

RÈGLEMENTS. CONFÉRENCES

Sec. 1. Les dispositions de la présente Convention sont complétées par:

(1) un Règlement général qui a la même valeur et entre en vigueur en même temps que la Convention;

(2) un Règlement additionnel qui engage seulement les Gouvernements qui l'ont signé.

Sec. 2. Les prescriptions de la présente Convention et des Règlements y annexés sont révisés par des Conférences de Plénipotentiaires des Gouvernements contractants, chaque Conférence fixant elle-même le lieu et l'époque de la réunion suivante.

Sec. 3. Avant toute délibération, chaque Conférence établit un Règlement intérieur, indiquant dans quelles conditions sont organisés et conduits les débats.

ARTICLE 14

ARRANGEMENTS PARTICULIERS

Les Gouvernements contractants se réservent, pour eux-mêmes et pour les entreprises privées dûment autorisées à cet effet, par eux, la faculté de conclure des arrangements particuliers, sur les points du service qui n'intéressent pas la généralité des Gouvernements. Toutefois, ces arrangements devront rester dans les limites de la Convention et des Règlements y annexés, pour ce qui concerne les brouillages que leur mise à exécution serait susceptible de produire dans les services des autres Pays.

ARTICLE 12

CHARGES

The charges applicable to radiotelegrams and the several cases in which radiotelegrams receive free radioelectric transmission are fixed in conformity with the Regulations annexed to the present Convention.

ARTICLE 13

REGULATIONS—CONFÉRENCES

Sec. 1. The provisions of the present Convention are completed by:

(1) general Regulations which have the same validity and come into force at the same time as the Convention;

(2) additional Regulations which bind only the Governments which have signed them.

Sec. 2. The provisions of the present Convention and the Regulations annexed thereto are revised by Conferences of Plenipotentiaries of the contracting Governments, each Conference itself fixing the place and time of the next meeting.

Sec. 3. Before entering on its deliberations each Conference settles its Rules of Procedure, indicating the conditions under which the discussions are organized and conducted.

ARTICLE 14

SPECIAL ARRANGEMENTS

The contracting Governments reserve for themselves and for the private enterprises duly authorized by them to that effect the right to make special arrangements on matters of service which do not concern the Governments in general. These arrangements, however, must remain within the limits of the Convention and the Regulations annexed thereto so far as concerns the interference which their operation might be capable of producing with the services of other countries.